
Generalforsamling i grundejerforeningen Hesselparken 
Onsdag dag d. 19. marts 2025, Kl. 19.00 

Sted:  Mødelokalet i Børnehuset Basthøj, Bastbjergvej 2 

 

Referat 
Tilstede: 2, 24, 36, 30, 38, 8, 9, 26, 11, 22, 12, 44, 5, 16, 28, 42, 40, 4 

1. Valg af dirigent: Jesper (nr.22) 
Valg af referent: Anette (nr.2) 
Valg af stemmeudvalg: Connie (nr.8) og Lene (nr. 42) 
 

2. Formandens beretning for perioden 21.03.2024 – 19.03.25 – se vedhæftede dokument 
Man er velkommen til at komme med input til vores hjemmeside Hesselparken.dk 
Beretningen blev enstemmigt godkendt. 
 

3. Regnskab for 2024  
Indestående på asfalt konto d. 31.12.2024 kr. 275.690,03 
Snerydning fortsætter med samme beløb. Græsslåning er det samme som sidste år. 
Forsikringer er bl.a. steget. Banken tager mere for vores konto. Der er lånt fra den 
almindelige konto for at få det til at løbe op. Regnskabet er godkendt. 

 
4. Budget for 2025 og fastlæggelse af kontingent. 

Bestyrelsen fremlægger 3 forskellige budgetforslag A, B, C 
Derefter blev der foretaget en afstemning om de tre budgetforslag 
Der var flere, der udtrykte, at det ikke duer, at vi bruger af asfaltkontoen. 
Forslag C blev enstemmigt vedtaget. 
 

5. Indkomne forslag: 
1. Bestyrelsen foreslår, at vi holder arbejdsdag lørdag d. 14. juni 2025 kl. 09.30 med       

efterfølgende vejfest – festen bibeholdes, men arbejdsdagen droppes på denne 
dag, da forslag 3 blev godkendt. 

2. Bestyrelsen foreslår reparation af asfalt revner, og har indhentet et tilbud på dette. – 
godkendt. 

3. Arbejdsdage udvides til to gange pr. år – tidligt forår og efterår (Villy Lillelund, nr. 9) 
For: 14 Imod: 1 - Forslaget blev vedtaget. 
Villy (nr. 9) er Peter (nr.26) er tovholdere på de to arbejdsdage. Arbejdsdagen her i 
foråret bliver den 30.3. kl. 10, så sæt et X i kalenderen. 

                       
6. Fastsættelse af honorarer 

Bestyrelsen arbejder uden kontante honorarer – gav anledning til applaus. 
 

7. Valg af bestyrelse og revisor 
Følgende medlemmer af bestyrelsen genopstillede: 
 



• Lars Lundberg (nr.28) - Formand 
• Kurt Skaarup (nr.42) - Kasserer 
• Kirsten Rye (nr.44) - Bestyrelsesmedlem 
• Peter Petersen (nr.26) - Suppleant 

 
• Peter Rye (nr.44) - Revisor 

 
Bestyrelsen blev genvalgt med applaus. 

 
8. Eventuelt 

- Lars forbereder os på, at han ikke stiller op til næste år. 
- Spørgsmål fra Jette (nr.11): Hvem skal passe græsset foran deres hus? Svar: 

Grundejerforeningen. 
- Hanne (nr. 40) har lavet en FaceBook gruppe ”Hesselparken Ganløse”, som man 

opfordres til at blive medlem af for stort og småt. 
Hestene laver huller i græsset. Må hun sætte skilt på stolpen om, at rytterne selv skal 
samle efterladenskaber op.  Connie fortæller, at hun selv tager fat i dem. Bestyrelsen 
tager sig af det. 

- Knud (nr. 36): Kender nogen noget til den store sten på legepladsen? Svar fra Lars og 
Jesper: Ja, den kom frem under byggeriet i sin tid. Bente mener, at man nok kan få flere 
oplysninger i Historisk Foreningen. 

- Connie (nr. 8): Kan man være med i ”flagallé-ordningen”? 
- Der var debat om legepladsen i forhold til, om folk ved, om den ligger på privat grund. 
Der har været et par tilfælde, hvor gæster ikke har behandlet tingene ordentligt. 
Måske kan man sætte et skilt op, hvor der står, at færden på legepladsen foregår på eget 
ansvar. Bestyrelsen tager det til efterretning. 
 

 



Formandens beretning for perioden 21/3 2024 – 19/3 2025 

Siden sidste generalforsamling d. 20/3-2024 

Der er ikke sket så meget i år, men der er jo det sædvanlig. 
Den årlige arbejdsdag blev afholdt lørdag d. 15/6 2024 med efterfølgende spisning i 
telte ved bålpladsen. 
Det var en hyggelig afslutning på en god men ikke så effektiv arbejdsdag, Det var 
desværre ikke alt vi fik lavet, da vejret ikke var med os, men vi fik da ordnet noget. 
Så må vi bare håber at det bliver bedre vejr i år.  

Connie, Jan og Peter arrangerede endnu en vellykket Sankt Hans aftenen med bål og 
hygge tak for det og tak til Peter P. for lån af telt både til arbejdsdag & Sankt Hans 

Snerydning, saltning og græsslåningen er vi godt tilfreds med og forsætter derfor 
samarbejdet. 

Med hensyn til den lidt dårlige udsigt ved udkørsel fra Hesselparken, har Kurt været i 
dialog med kommunen og vi må IKKE sætte en spejl op, faktisk vil vi blive politi 
anmeldt hvis vi gør det.   

Vi har accepteret et tilbud på at få repereret revner i vores asfalt (14.188 kr.) og fik i 
den forbindelse og en tilbud på pålægning af ny asfalt (de regner med indenfor 10 år 
skal den skiftes) og da prisen er på 434.000 kr, bør der indbetales mere til vores 
konto, mere om dette under budget. 

 

Til sidst vil jeg bare gøre opmærksom på af hvis der nogle der har billeder af 
Hesselparken, enten fra arbejdsdag eller Sankt Hans eller bare får taget et godt 
billede, så send dem til lars@lw.dk, så kan de komme på vores hjemmeside. 
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